

*UNION DE UNIVERSIDADES DE AMERICA LATINA (UDUAL)

Apartado 70232
Ciudad Universitaria 04510
México, D.F.
Tel: (5) 548-9786
Fax: (5) 548-9786
Telex: (5) 548-9786

President: Bruno Rodolfo Schlemper Jr.,
Universidade Federal de Santa Catarina
Secretary-General: Dr. José Luis Soberanes

An international non-governmental organization with membership open to institutions of higher education which comply with the definition of a university contained in its by-laws. Other cultural institutions may be admitted to associate membership. The Union seeks to aid in the development of university institutions in Latin America; to promote the cultural integration of Latin America; and to provide a documentation centre, a library, and a statistical and higher education planning centre for Latin America. It also maintains close relations with international cultural associations and acts as a regional centre for the ideals of world understanding and co-operation.

Principal publications: *Universidades* (annually); *Gaceta UDUAL* (quarterly newsletter). Also studies on: university

legislation; statistics. Assembly and Conference Reports.

L'UDUAL est une organisation internationale non-gouvernementale. Peuvent devenir membres de l'Union les établissements d'enseignement supérieur qui répondent à la définition de l'Université contenue dans ses statuts. D'autres organismes culturels peuvent être admis en qualité de membres associés. L'Union cherche à contribuer au développement des institutions universitaires d'Amérique latine; à promouvoir l'intégration culturelle de l'Amérique latine, à mettre à la disposition de l'Amérique Latine un centre de documentation, une bibliothèque et un centre de renseignements statistiques et de planification de l'enseignement supérieur. L'Union entretient également d'étroites relations avec des associations internationales culturelles et elle est un centre régional où peuvent s'exprimer les idéaux de compréhension et de coopération internationales.

Parmi les publications principales: "Universidades" (annuel); "Gaceta UDUAL" (bulletin trimestriel). De plus, des études sur: la législation universitaire; les statistiques. Des Rapports d'Assemblées et de Conférences

1949